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Polismyndigheten 

Polisregion Nord 

Regionkansliet 

  

Möte Regionpolisråd Nord 
 

Datum för mötet: 2024-09-13, kl. 09:00 - 12:35 

Plats: Kavalleriet, Polishuset Ridvägen 10, Umeå 
 

Närvarande 

Saila Quicklund (m) 

Gudrun Nordborg (v) 

Lilly Bäcklund (s) 

Erik Fastevik (c) 

Mats Hellhoff (sd) 

Hans Lindberg (s) 

Susanne Hansson (s) 

Fredrik Hansson (s) 

Ulrica Hammarström (s) 

 

 
 

Frånvarande 

Stefan Sydberg (m) 

Knapp Britta Thyr (mp) 

Jens Wennberg (l) 

Roland Sjögren (kd) 

Malin Svanholm (s) 

Anette Rangdag (sd) 

 

 
 

För kännedom till 

 

 

L 

Micael Säll Lindahl, regionpolischef 

Lars Lundberg Kelly, chef regionkansliet 

David Westlin, polisområdeschef Jämtland 

Josef Wiklund, polisområdeschef Västernorrland 

Anna Jonsson, polisområdeschef Västerbotten 

Magnus Modigh, kanslichef Norrbotten 

Marcus Nilsson, chef HR Nord 

Helen Sundström Hetta, chef Ekonomi Nord 
 

För kännedom till 

Rikspolischefens kansli 

 

 

Mötesprotokoll 
 

Datum 2024-09-13 

Infoklass Öppen 
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1 Inledning 

Micael Säll Lindahl inledde mötet med att hälsa alla välkomna.  

 

2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

3 Tillgångsinriktad 

brottsbekämpning/bedrägerier 

Pontus Fälldin, chef Utredningsenheten, och Lars Andersson, chef regionalt 

IT brottscentrum, inledde med att ge en övergripande bild.  

Vi behöver förbättra vårt arbete mot kriminell ekonomi. Det är ett komplice-

rat brottsområde där många aktörer är inblandade och ofta finns det en kopp-

ling till utlandet. Wishing är det största problemet och det finns en nära kopp-

ling till skjutvapenvåldet. Regionerna samarbetar, varje region hanterar ett 

kluster och delar information med andra regioner. Arbetssättet börjar ge re-

sultat. Tillsammans är det viktiga ledordet i samarbetet.  

 

Dan Jonsson, operativ koordinator, berättade om Polisregion Nords kluster, 

Fenomennod 3006 och Andreas Roos, operativ koordinator Jämtland, berät-

tade hur vi arbetar med bedrägerier i en lokal kontext.  

Regionpolisrådets ledamöter gavs möjlighet att ställa frågor och att lämna 

synpunkter baserat på frågeställningarna. 

 

4 Aktuell lägesbild i respektive polisområde 

Josef Viklund, PO chef Västernorrland, visade en film från ett framträdande 

med den drogliberala musikgruppen ODZ i Sundsvall. Inför framträdande 

skrev Josef en debattartikel kring evenemanget då finansieringen av evene-

manget delvis skett med offentliga medel. I övrigt redovisade han att det är 

ett högt operativt tryck i Västernorrland. Den höga arbetsbelastningen löser 

man genom ett bra samarbete och hög närvaro.  

 

David Westlin, PO chef Jämtland, informerade om att sommaren har varit 

bra. Samarbetet inom polisområdet har fungerat bra och man har en ökad lo-

kal närvaro. DPU har påbörjats till svårrekryterade orter. Polisområdet har ett 

gränsöverskridande samarbete med Norge. Norge smittas av Sveriges brotts-

lighet. Det finns numera en polisstation i Värmland på gränsen till Norge. Det 

är inte så lätt för svenska poliser att arbeta i Norge då norska poliser arbetar 

obeväpnat. Norska poliser kan däremot arbeta beväpnat i Sverige. 
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Anna Jonsson, PO-chef Västerbotten, berättade att sommaren har varit bra på 

så sätt att evenemangen har fungerat bra. Antalet anmälda våldtäkter sticker 

dock ut. PO Västerbotten har skickat personal till Stockholm även under 

sommaren. Arrestproblemen har blivit färre och vi har haft färre häktade i ar-

resten. Inga skjutningar och sprängningar har inträffat i våran region däremot 

finns utförare i våran region. 

 

Magnus Modigh, kanslichef Norrbotten, berättade att Norrbotten har haft 

många fjällräddningar vilket är kostnadsdrivande. Mäns brott mot kvinnor 

har ökat då storhelger infaller i samband med vanliga helger. Det har varit 

svårjobbat mot socialtjänsten då de har haft låg bemanning under sommaren, 

vilket har lett till svårigheter att få kontakt. Kriminella ungdomar har under 

sommaren befunnit sig på LVU hem eller varit häktade vilket har haft en av-

kylande effekt. Magnus berättade om sabotaget mot LKAB och att man nu-

mera patrullerar området för att förebygga att det uppstår igen 

Samtliga polisområden berättar att man har problem med buskörningar med 

hög musik och så kallade A-traktorer. 

4.1 Ekonomiska läget 

Helen Sundström Hetta, chef Ekonomi Nord, föredrog det nationella utfallet 

per den sista juli och det prognosticerade resultatet för 2024. 2024 ser ut att 

bli ett svårt år ekonomiskt då polistillväxten har tagit fart för många regioner.  

Sparåtgärder har vidtagits inom hela polismyndigheten. 

Helen visade även resultatet för region Nord, vilket var -18 mnkr per den 

sista augusti. 

 

4.2 Personal 

Marcus Nilsson, chef HR Nord redogjorde för antagningsläget till polisut-

bildningen för vt 25 och ht 25. Det går fortsatt förhållandevis bra med polis-

tillväxten i Polisregion Nord. Region Nord har 10 st DPU som fördelar sig 

enligt följande: Norrbotten 4, Jämtland 3, Västerbotten 2, Västernorrland 1.  

En rekryteringskampanj kommer att pågå under hösten, v39-v43. 

HR och EA berättar tillsammans om betald polisutbildning och tankarna 

kring detta 

4.3 Verksamheten vid avdelningen för särskilda 

utredningar 

Andreas Pallinder, enhetschef, avdelningen särskilda utredningar föredrog 

verksamhetsstatistiken från avdelningen fram till augusti 2024. Andreas in-

formerade även om de ärenden som varit föremål för utskottsmötet. Andreas 

avslutade med att beskriva några av de pågående ärendena. 
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4.4 Information om skiljande- och disciplinärenden 

Johan Claesson, kommissarie, vid gruppen för skiljande och disciplinärenden 

i Polisregion Nord deltog och informerade om aktuella händelser sedan före-

gående möte. Johan informerade även om pågående ärenden.  

Johan berättade om det förebyggande arbetet som man bedriver vid intro-

duktion av nya PA där man pratar om skyldigheter i anställningen och ty-

piska felbeteenden 

5 Övrigt 

Inga övriga ärenden. 

 

Vid protokollet: 

  

 

Helen Sundström Hetta 

 

Justeras:                                          Justeras:  

                                                

Micael Säll Lindahl   Lilly Bäcklund  
 


